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  RG.0002.31.2014 

 

Protokół  Nr XXXIII/2014 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 20 marca  2014 roku 

odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy Radomyśl nad Sanem  

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 912, a zakończyła o 

godz. 1230. 

 

Ad.I. Godz. 912 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o listę 

obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia sesji 

uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 ( brak radnego Jerzego Gorczycy). 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 914 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  porządek obrad sesji. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz wystąpił o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 

Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem, w związku z brakiem zmian w liście przedsięwzięć 

wieloletnich i kwot w WPF. 

Wójt zaproponował ponadto wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego 

rozpatrzenia i przyjęcia apelu  w sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej Nr 854 

Annopol – Gorzyce oraz drogi wojewódzkiej Nr 856 Antoniów – Dąbrowa 

Rzeczycka. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie zaproponowanych zmian. 

W głosowaniu za wycofaniem z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem głosowało 14 

radnych – jednogłośnie. 

Za wprowadzeniem apelu w sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej Nr 854 

Annopol – Gorzyce oraz drogi wojewódzkiej Nr 856 Antoniów – Dąbrowa 

Rzeczycka głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

Zgodnie z propozycją Przewodniczącego Rady Gminy Apel zostanie rozpatrzony w 

punkcie  -   VIII.    Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

Porządek obrad po naniesionych zmianach został przyjęty w głosowaniu – 14 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
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IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Sprawozdanie z realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Gminie Radomyśl nad Sanem za 2013r.  

VI. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność  pożytku 

publicznego za 2013r. 

VII. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) uchylenia w części uchwały Nr V/36/2011 Rady Gminy Radomyśl 

nad Sanem z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Radomyśl nad Sanem,  

2) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl nad 

Sanem w 2014 roku”, 

3)  rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy, 

  4)  zmiany uchwały Nr XXXII/268/2014 Rady Gminy Radomyśl nad 

Sanem z dnia  30 stycznia 2014 roku w sprawie uchwały budżetowej 

na rok 2014, 

  5) zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok, 

                    6) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz   sołecki, 

                    7) uchwalenia planu pracy Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na 2014 

rok, 

                    8) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Radomyśl nad Sanem na 2014 rok. 

    VIII.    Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

IX. Zakończenie XXXIII sesji Rady Gminy. 
 

Ad. III. Godz. 920                      

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół                    

z poprzedniej sesji Rady Gminy z dnia 30.01.14r. znajdował się zwyczajowo do 

wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe 

radnym, którzy wyrazili na to wolę. Protokół jest również dostępny na stronie 

internetowej www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zaproponował, aby przyjąć go bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez odczytywania                      

w głosowaniu – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad.IV. Godz. 921 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych 

na sesji  Rady Gminy odbytej  w dniu 30.01.14r. i Komisji Stałej. 

Wniosek zgłoszony przez radnego Bolesława Pukę: 

1. „W dalszym ciągu wnioskuję o wykonanie oświetlenia na słupie w pobliżu posesji                  

p. Małeckiego Jana zamieszkałego w Żabnie Nr 170.” 

http://www.radomysl.pl/
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Odpowiedź: 

Lampa została założona w lutym bieżącego roku. 

Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 

2. „ Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach  - 3 km.” 

Odpowiedź: 

Dotyczy: dokumentacji projektowej chodnika w Chwałowicach 

 

1. Na spotkaniu w dniu 06.02.2014 r. w PZDW W Rzeszowie ustalono, że 

budowę chodników przy drogach wojewódzkich będzie realizowana przez 

Podkarpacki Zarząd Dróg Wojewódzkich w Rzeszowie w trybie ustawy z dnia 

10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji 

inwestycji w zakresie dróg publicznych   (Dz. U.2013.687.j.t.) . 

2. Nazwa inwestycji: Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 854 Annopol-gr. woj. 

Lubelskiego-Antoniów –Gorzyce od km 15+083,52 do km 16+600,10 w 

miejscowości Chwałowice, polegająca na budowę chodnika dla pieszych wraz 

z niezbędną infrastrukturą, budowlami i urządzeniami budowlanymi 

Korzyści z zastosowania spec-ustawy:  

a) pozwolenie na budowę składane przez PZDW w Rzeszowie, 

b) ew. decyzje administracyjne na wycinkę drzew uzyskiwane przy 

pozwoleniu na budowę,   

c) nie ma potrzeby zawężania chodnika, 

d) nie ma potrzeba uzyskiwania zgód właścicieli na wejście poza pas drogowy, 

e) ew. wywłaszczenia dokonywane przy realizacji inwestycji za 

odszkodowaniem. 

3.    W związku z powyższym: 

a) zlecono aktualizacje map do celów projektowych,  

b) w trybie zapytania ofertowego powierzy się dostosowanie istniejących 

projektów budowlanych realizowanych przez LINETEL w upadłości - 

projektantowi, który ma również wnieść techniczne poprawki wynikające ze 

spotkania jak wyżej (notatka z uwagami w załączeniu).Koszty wniesienia 

poprawek  będą egzekwowane od syndyka masy upadłościowej LINETEL. 

4.       Terminy: 

a) aktualizacja map: 30.03.2014 r.  

b) wniesienia poprawek przez syndyka: 30.04.2014 r. 

c) dostosowanie projektu budowlanego do wymogów spec-ustawy: 21.07. 2014 r. 

(tj. uzyskanie wszelkich niezbędnych decyzji administracyjnych np. 

pozwolenie wodnoprawne, opinii i uzgodnień wymaganych prze spec-ustawę 

na podstawie pełnomocnictwa udzielonego projektantowi przez PZDW w 

Rzeszowie, wkreślenie projektu chodnika na aktualne mapy do celów 

projektowych)  

Dokumentacja na Radomyśl, Antoniów będzie realizowana analogicznie, chodniki w 

Woli Rzeczyckiej: problem częściowo rozwiązany przy przebudowie drogi 

wojewódzkiej nr 855.   
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3. „ Odbudowa drogi wojewódzkiej w Chwałowicach – 900m.” 

4. „ Budowa drogi Chwałowice – Łążek”. 

5. „Budowa drogi przeciwpowodziowej Chwałowice - Popowice od cegielni do Pana 

Szeligi – 1000m.” 

6. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od Pana Zbydniowskiego  do wału – 500m.” 

7. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w stronę wału w Chwałowicach – 

700m.” 

8. „Budowa drogi przez wieś w Chwałowicach   - 1600m” 

9. „ Budowa drogi na Grudzy – 300m.” 

10. „Odbudowa drogi Chwałowice – Witkowice – 1600m.” 

11. „Budowa oświetlenia w Chwałowicach.” 

12. „Utwardzenie drogi przez osiedle w Chwałowicach”. 

 

Odpowiedź na powyższe wnioski została udzielona na poprzedniej sesji Rady Gminy. 

 

Wniosek zgłoszony na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

w dniu 28.01.14r. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło zgłosił wniosek o wystąpienie do 

Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich o założenie lustra na skrzyżowaniu 

drogi wojewódzkiej i powiatowej obok Kościoła w Chwałowicach.  

Odpowiedź: 

Urząd Gminy wystąpił w zgłoszonej sprawie do Rejonu Dróg Wojewódzkich w 

Stalowej Woli. W odpowiedzi poinformowano, że sprawa ustawienia lustra była 

przedmiotem analizy w obecności przedstawiciela Biura Poselskiego, Sołtysa i 

mieszkańca Chwałowic. Po rozpoznaniu w terenie strony stwierdziły brak zasadności 

na jego montaż. Wnioskowane lustro nie przedstawi rzeczywistej sytuacji ruchowej w 

obrębie skrzyżowania, co może spowodować nieprawidłową ocenę widoczności. 

Ponadto RDW poinformował, że skrzyżowanie pozostanie w strefie ograniczenia 

prędkości do 40km/h, jednocześnie zostanie odnowione oznakowanie poziome 

poprzez malowanie grubowarstwowe. 

Radny Stanisław Kosiński wyraził zdanie, że widoczna jest dysproporcja w realizacji 

inwestycji w poszczególnych miejscowościach na terenie gminy. Powiedział, że 

poszkodowana w tym zakresie jest północna część gminy, głównie Chwałowice, 

gdzie nie ma żadnych zadań. Oznajmił, że gmina nie jest zainteresowana realizacją 

budowy chodnika w tej miejscowości, zgłaszanej od kilkunastu lat, brak jest też 

remontu dróg. Natomiast w drugiej części gminy w krótkim czasie będzie 

realizowany ciąg rowerowo – pieszy. W ostatnim czasie najwięcej środków jest 

przeznaczanych na zadania w tej części gminy.  

 

Ad. V. Godz. 934 

Sprawozdanie z realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Gminie Radomyśl nad Sanem za 2013r. złożyła kierownik Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Nowak – Wojtala.  

Nie zgłoszono uwag i pytań do przedłożonych informacji.  
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Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI. Godz. 955 

Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność  pożytku 

publicznego za 2013r. przedłożył Inspektor ds. przedsiębiorczości i ewidencji 

działalności gospodarczej Grzegorz Ścipień. 

Do złożonej informacji nie zgłoszono uwag i pytań. 

Rada Gminy przyjęła do wiadomości powyższe sprawozdanie, które stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/1. Godz. 959 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchylenia w części uchwały Nr V/36/2011 

Rady Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła 

Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie projektu 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/269/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VII/2. Godz.1003  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl 

nad Sanem w 2014 roku” przedstawił Inspektor ds. rolnictwa, ochrony przyrody i 

ochrony przeciwpożarowej Jacek Dudek. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący 

Rady Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/270/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VII/3. Godz.1006  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisja Rewizyjna uznały skargę za 

bezzasadną.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa wstrzymała się od głosu. 

Zabierając głos radny Stanisław Kosiński powiedział, że tego typu sprawy 

powinno rozstrzygać sołectwo we własnym zakresie i gronie. Wyraził opinię, że 

wszyscy mieszkańcy powinni być jednakowo traktowani m.in.  jeżeli chodzi o 

wysokość  stawek za dzierżawę. Niesprawiedliwością jest, że jeden dzierżawca  płaci 
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niskie stawki, zaś inny wysokie, kilkukrotnie większe. Zdaniem radnego Sołtysi 

powinni zadbać, aby wszyscy mieszkańcy byli traktowani równo w tej kwestii.   

Sołtys wsi Antoniów Zbigniew Lachowski sprostował, że o tym kto zostanie 

dzierżawcą i za jaką stawkę będzie dzierżawił dany grunt rozstrzyga przetarg i sołtysi 

nie mają na to wpływu.  

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu skarżącemu Stanisławowi 

Czernikowskiemu. 

P. Czernikowski na wstępie podziękował za zajęcie się jego sprawą, 

jednocześnie wyraził pretensję, że nie został zaproszony na posiedzenia komisji, 

gdzie mógłby szczegółowo przedstawić sprawę.  

Odnosząc się do sprawy przypomniał, że Rada Gminy wyposażyła Wójta Gminy w 

możliwość wydzierżawienia rolnikowi pastwiska. W związku z tym zwrócił się do 

Wójta Gminy o dzierżawę przedmiotowego pastwiska o pow. 11,30 ha położonego w 

Antoniowie na 3 lata. P. Czernikowski powiedział, że  Wójt zwlekał z dzierżawą tj. 

przedłużeniem poprzedniej dzierżawy. Ostatecznie Wójt zorganizował przetarg m.in. 

na nieruchomość o którą występował. Wg ogłoszenia do przetargu ograniczonego 

mogły przystąpić osoby prowadzące działalność rolniczą, a preferowani byli rolnicy 

produkujący mleko. Wg P. Czernikowskiego do przetargu zgłosił się P. Oskroba nie 

będący rolnikiem. P. Czernikowski przypomniał, że w ogłoszeniu o przetargu brak 

było zapisu mówiącego o umożliwieniu przez dzierżawcę innym osobom wypasu 

zwierząt hodowlanych. Skarżący poinformował, że w trakcie przetargu P. Oskroba 

podbiał konsekwentnie stawkę, natomiast on, aby zapewnić sobie możliwość wypasu 

bydła również licytował, w konsekwencji wygrał przetarg. P. Czernikowski 

powiadomił, że w trakcie poprzedniej umowy dzierżawy dzierżawione pastwisko 

utrzymane było w dobrej kulturze i było zadbane. W tej kwestii z urzędu gminy 

wpłynęło jedno pismo w trakcie obowiązywania dzierżawy i on wywiązywał się z 

zapisów umowy. P. Czernikowski poruszył jeszcze sprawę zwrotu jego wadium za 

udział w przetargu. Jak powiedział przepis stanowi, że organizujący przetarg wzywa 

oferenta do zawarcia umowy dzierżawy w ciągu 30 dni od dnia przetargu. 

Wzywający powinien przewidzieć różne aspekty nie dostarczenia przesyłki 

adresatowi w terminie, czy awizowania listu. P. Czernikowski nadmienił, że 

przesyłkę otrzymał po upływie przewidzianego okresu. Dlatego też, wg niego,  zwrot  

wadium jest należny. Nadmienił jeszcze, że ponownie wystąpił do Wójta o dzierżawę 

działki od tego roku. Ostatecznie nieruchomość, którą był zainteresowany 

wydzierżawiono Stowarzyszeniu PANDOZ z Antoniowa. P. Czernikowski 

napomknął, że w przypadku nie uznania skargi za zasadnej, przedmiotową sprawę 

skieruje na drogę sądową.  

Inspektor ds. rolnictwa, ochrony przyrody i ochrony przeciwpożarowej Jacek 

Dudek powiedział, że Wójt Gminy zorganizował przetarg ograniczony i preferowani 

byli mieszkańcy Antoniowa. Można powiedzieć, że poszedł im na rękę, gdyż w 

przypadku przetargu nieograniczonego mogłyby zgłosić się osoby z zewnątrz, które 

mogłyby bez problemu wylicytować stawkę rzędu 1200 – 1300 zł. za 1 ha. P. Dudek 

nadmienił, że zapis mówiący o umożliwieniu przez dzierżawcę  wypasu zwierząt 

gospodarskich wszystkim mieszkańcom  widnieje w każdej umowie dzierżawy. Nie 

ma więc mowy o ograniczaniu hodowli zwierząt i ich wypasu na dzierżawionych 
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pastwiskach dla P. Czernikowskiego, który bez ograniczeń z tego korzysta, pasąc 

bydło na gruntach dzierżawionych przez PANDOZ. Taka sama praktyka - zapis o 

możliwości wypasu zwierząt -  jest stosowana w innych sołectwach i tam nie ma z 

tym problemów. 

P. Czernikowski poinformował, że dzierżawiony przez PANDOZ grunt leży na 

obszarze Natura 2000, gdzie obowiązuje ochrona ptaków i siedlisk lęgowych. 

Zwrócił tu uwagę na niewłaściwą gospodarkę prowadzoną przez stowarzyszenie tj. 

wykaszanie traw nie odpowiednią kosiarką całkowicie niszczącą pastwisko i 

zwierzęta w nim żyjące.   

Radca prawny Elżbieta Hyjek – Czerkies odnosząc się do terminowości 

zawarcia umowy dzierżawy powiedziała, że w żadnym przepisie nie jest zawarty 

zapis o 30 – dniowym terminie. Nie ma naruszenia terminu w tym przypadku. 

Przedmiotem skargi właściwie jest to czy pismo zostało skutecznie doręczone w 

związku z zatrzymaniem wadium.  Przetarg odbył się w kwietniu ubiegłego roku, zaś 

16 maja zostało zredagowane pismo o zawarcie umowy skierowane do                      

P. Czernikowskiego, a 17 maja wysłane. Adresat nie odebrał przesyłki, która była 

awizowana, później jeszcze raz wystawiono awizo. Ostatecznie pismo                       

P. Czernikowski odebrał w dniu 31 maja. W treści pisma widniał zapis mówiący  o 

stawieniu się w ciągu 3 dni od otrzymania listu do zawarcia umowy. W tym okresie 

P. Czernikowski się nie stawił i nie podpisał umowy. Wadium nie podlegało 

zwrotowi  na podstawie zapisu zawartego w ogłoszeniu o przetargu na przedmiotową 

dzierżawę, który brzmiał: „Wadium nie podlega zwrotowi w przypadku, gdy osoba, 

która przetarg wygrała uchyli się od zawarcia umowy”. Nadmienić należy, że taki 

zapis jest praktykowany i stosowany przy  każdym innym przetargu. P. Czernikowski 

zapoznał się z warunkami przetargu na dzierżawę oraz stanem prawnym i granicami 

nieruchomości, co poświadczył własnoręcznym podpisem. 

P. Hyjek – Czerkies powiedziała także, iż niezrozumiały jest również zarzut                      

P. Czernikowskiego o utrudnianiu  wypasu swoich zwierząt na dzierżawionym przez 

PANDOZ terenie. Takich ograniczeń nie ma i to zależy od  P. Czernikowskiego czy 

korzysta z tego prawa. 

Radca nadmieniła, że w praktyce czynsz z tytułu dzierżawy pastwisk na terenie 

gminy dochodzi do 1200 zł  rocznie za hektar, a na terenie województwa 

podkarpackiego stawka za czynsz dzierżawy gruntów rolnych wynosi nawet   2 – 3 

tys. zł., tak więc stawka wylicytowana przez P. Czernikowskiego wynosząca 1005 zł 

nie jest tak wysoka.  

Radny Kazimierz Pasztaleniec powiedział, że wyrażając opinię co do 

zasadności skargi radni muszą brać pod uwagę stan faktyczny i prawny sprawy. I wg 

tego co zostało przedstawione skargę należałoby uznać za bezzasadną, biorąc pod 

uwagę m.in. fakt, że P. Czernikowski może bez ograniczeń wypasać swoje zwierzęta 

na gruncie dzierżawionym przez stowarzyszenie.  

Sołtys wsi Antoniów Zbigniew Lachowski potwierdził, że P. Czernikowski bez 

przeszkód wypasał i wypasa swoje bydło na pastwiskach.  

Radca prawny Elżbieta Hyjek - Czerkies powiedziała, że przy rozpatrywaniu 

sprawy ważny jest fakt odebrania  P. Czernikowskiemu możliwości uzyskania dopłat 
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w związku z niewydzierżawieniem przedmiotowej nieruchomości. To jest przedmiot 

sprawy.  

P. Czernikowski oznajmił, że dopłaty należą się rolnikom, którzy produkują 

np. mleko, aby cena dla konsumentów tego produktu nie była wysoka. Rolnicy 

inwestują w swoje gospodarstwo, ponoszą spore koszty, natomiast inni dzierżawcy 

np. stowarzyszenie nie muszą inwestować i tego nie robią. Nie wiadomym jest na co 

wydaje pieniądze z dotacji stowarzyszenie PANDOZ, które może korzystać z innych 

funduszy.  

Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiedział, że w kwestii dzierżawy obowiązują 

zasady i przepisy, w tym zapisy uchwały Rady Gminy z kwietnia 2010r.              

określające  zasady nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości,  w tym m.in. 

wydzierżawiania, którymi należy się kierować. Odnośnie wydzierżawienia terenu 

stowarzyszeniu PANDOZ Wójt powiedział, że tę sprawę pozytywnie zaopiniowało 

zebranie wiejskie w Antoniowie. Stowarzyszenie zwróciło się o ewentualne 

wydzierżawienie przedmiotowego pastwiska pod warunkiem rezygnacji innych 

rolników z tej dzierżawy. Wójt nadmienił, że  w tym roku zostanie ogłoszony kolejny 

przetarg ograniczony skierowany do mieszkańców Antoniowa i stowarzyszenie też 

będzie mogło wziąć w nim udział. Będzie to tryb ograniczony, dlatego aby  osoby 

spoza gminy chętne do wydzierżawiania, a takich osób nie brakuje, nie startowali w 

przetargu. Wójt nadmienił, że w przypadku nieograniczonego przetargu do budżetu 

gminy wpłynęłyby o wiele większe środki.  

P. Czernikowski podjął jeszcze kwestię gospodarowania nieruchomościami na 

terenie gminy. Powiedział, że wg jego wiedzy nieprawnie tj. bez odpowiedniego 

pozwolenia realizuje się inwestycję budowy plantacji na wydzierżawionych przez 

gminę terenach w m. Nowiny. Na obszarze tym, objętym Naturą 2000, 

zdewastowano środowisko. Jak powiedział P. Czernikowski, tak samo planowano 

postąpić w Antoniowie, na terenie pastwiska, którego dotyczy przedmiotowa 

dzierżawa. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w kwestii zasadności 

wniesionej skargi. 

W głosowaniu za uznaniem skargi za zasadną nie głosował żaden radny. 

Za uznaniem skargi za bezzasadną głosowało 7 radnych. 

7 radnych wstrzymało się od głosu. 

Wobec powyższego uznano skargę za bezzasadną. 

Uchwała Nr XXXIII/271/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 

 

Ad.VII/4. Godz.1100  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/268/2014 Rady 

Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia  30 stycznia 2014 roku w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2014 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
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W związku z brakiem głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący 

Rady Gminy zarządził jego  przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący” ( w 

trakcie głosowania nieobecny był radny Bolesław Puka). 

Uchwała Nr XXXIII/272/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VII/5. Godz.1103  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wskutek braku głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący Rady 

Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/273/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VII/6. Godz.1109  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 

budżecie gminy środków stanowiących fundusz  sołecki przedstawił Wójt Gminy Jan 

Pyrkosz. 

Wójt poinformował o zmianach w ustawie o funduszu sołeckim. W nowej ustawie 

pojawił się zapis mówiący o zniesieniu obowiązku corocznego podejmowania przez 

Radę Gminy uchwały wyrażającej zgodę na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz  sołecki. Rada Gminy może przyjąć uchwałę o nie 

zatwierdzeniu funduszu sołeckiego. Ponadto zwiększony został zwrot z budżetu 

państwa do budżetu gminy poniesionych w ramach funduszu sołeckiego wydatków. 

W przypadku naszej gminy będzie to  wzrost o 10 % tj. z 30 % do 40 %. Inna zmiana 

polega na tym, że sołectwa będą mogły dokonywać korekt zadań przyjętych przez 

zebrania wiejskie do października w roku budżetowym zgodnie z przyjętymi 

dotychczas obowiązującymi zasadami. Prócz tego sołectwa będą mogły realizować 

wspólne projekty.  

Radny Stanisław Kosiński powiedział, że tworzy się fundusz sołecki, zebrania 

planują zadania do realizacji, których jednak nie można do końca zrealizować. Z 

sołectw wpływają do budżetu spore środki z podatków, mimo to sołtysi nie mogą 

wykonać zaplanowanych przedsięwzięć ustalonych przez mieszkańców. Taka 

sytuacja nie powinna mieć miejsca.  

Radny Bolesław Puka wyraził zdanie, że fundusz sołecki jest potrzebny i sprawdził 

się w praktycznym działaniu. Bolączką są właśnie przypadki braku możliwości  

wykorzystania w całości zaplanowanych środków. Jednak radny przyznał, że w 

Żabnie udało się zrealizować w 2013 roku fundusz sołecki prawie w 100 %.  

Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedstawionego projektu uchwały opiniując go 

pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził  przegłosowanie przedłożonego projektu 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – jednogłośnie ( w 

trakcie głosowania nieobecny był radny Jan Ziemniak). 
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Uchwała Nr XXXIII/274/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VII/7. Godz.1120  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 

Radomyśl nad Sanem na 2014 rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Edward 

Wermiński. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/275/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VII/8. Godz.1124  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na 2014 rok przedstawił 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Pasztaleniec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził  jego przegłosowanie. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/276/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII. Godz.1126 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński odczytał przygotowany Apel w 

sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej Nr 854 Annopol – Gorzyce oraz drogi 

wojewódzkiej Nr 856 Antoniów – Dąbrowa Rzeczycka. 

Apel stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Stanisław Kosiński wyraził zdanie, że apel stanowi temat „zastępczy”. 

W południowej części gminy realizowane są inwestycje, będą budowane ciągi 

rowerowo – piesze, prowadzona jest  modernizacja drogi wojewódzkiej, natomiast w 

drugiej części gminy od kilkunastu lat nie można doczekać się chodnika. W dalszym 

ciągu tylko projektuje się ciągi. Trwa to wszystko zbyt długo.  Gmina nie wykazuje 

zainteresowania realizacją zadań w północnej części gminy. Nie remontuje się dróg. 

Nie zostały złożone wnioski o remont dróg przeciwpowodziowych w Chwałowicach 

ze środków na usuwanie skutków powodzi. Brak jest woli i działań gminy w tym 

zakresie.  

Radny Kazimierz Pasztaleniec zwrócił uwagę na prowadzony obecnie remont 

drogi wojewódzkiej Stalowa Wola – Olbięcin w ramach którego dokonano rozbiórki 

chodnika na odcinku Rzeczyca Długa – Rzeczyca Okrągła. Wykonanie tego chodnika 

kilka lat wstecz kosztowało gminę nie małe fundusze. Aktualnie zaś chodnik 

rozebrano i nie wiadomym jest co się stało z kostką brukową. Odnośnie budowy 

chodników od Chwałowic do Woli Rzeczyckiej powiedział, że faktycznie trwa to 
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długo i może by w miarę możliwości budować je odcinkami, aby systematycznie 

ciągi powstawały. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński w kwestii rozbiórki 

chodnika w Rzeczycy Długiej powiedział, że wg jego informacji nie spełniał on 

warunków  i był nie zgodny z projektem przebudowy drogi obecnie remontowanej, 

która zgodnie z założeniami została poszerzona. Tamtejszy chodnik nie miał również 

odwodnienia. Kostka brukowa z rozebranego chodnika stała się własnością firmy 

remontującej drogę. Wykonawca ten w drodze przetargu dokonał zbycia kostki.  

Radny Stanisław Kosiński wyraził zdanie, że materiał ten powinna gmina 

nabyć i wykorzystać na własne cele i zadania, ponieważ sfinansowała go w 50 %. 

Jednak ze strony gminy nie poczyniono starań, aby kostkę pozyskać. 

Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, że nie było możliwości aby gmina 

nabyła materiał, ponieważ był on własnością PZDW w Rzeszowie, będący zarządcą 

drogi i chodnika. Gmina tylko współfinansowała wykonanie chodnika, nie jest zaś 

własnością gminy. PZDW  przekazał kostkę do dyspozycji  wykonawcy remontu 

drogi.  

Radna Małgorzata Krawiec zapytała jaka jest sytuacja z drogą na Turkach w 

Woli Rzeczyckiej, zniszczonej przez ciężkie samochody wykorzystywane do 

zakładania plantacji w Żabnie. 

Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec 

poinformowała, że zostało podpisane porozumienie między gminą a przedsiębiorcą 

wywożącym zrębki drewna drogą w Woli Rzeczyckiej zgodnie z którym po 

zakończeniu inwestycji droga zostanie wyremontowana przez wykonawcę. Ma to 

nastąpić w najbliższym czasie. 

Radny Bolesław Puka zwrócił też uwagę na konieczność remontu drogi 

odcinka drogi o długości ok. 200 m zniszczonej przez wykonawcę plantacji borówki 

amerykańskiej w Żabnie.  

P. Grębowiec powiedziała, że zawarte porozumienie obejmuje tylko drogę w 

Woli Rzeczyckiej, nie dotyczy drogi w Żabnie. 

Radny Bolesław Puka powiedział, że trzeba podjąć działania aby ta firma 

wykonała remont odcinka drogi w Żabnie. Ponadto nadmienił, że koło tej drogi 

nieopodal drogi wojewódzkiej zalega pryzma zrębek. Należałoby nakłonić 

wykonawcę do jej usunięcia, tym bardziej, że zrębki są bezumownie składowane na 

mieniu gminnym.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony 

Apel Rady Gminy.  

W głosowaniu Apel został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

W dalszej części zabrał głos P. Stanisław Czernikowski, który poruszył sprawy 

tyczące się sołectwa Antoniów.  

Zapytał co się stało z funduszami sołectwa Antoniów wygospodarowanymi w 

ubiegłej kadencji. Wg informacji poprzedniego sołtysa Jana Korzybskiego ze 

sprzedaży składników  mienia wiejskiego uzyskano 250 tys. zł. i te środki powinny 

być na koncie sołectwa.  
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Poruszył również sprawę wyznaczenia przez  leśniczego lasów państwowych do 

wycinki drzew w lesie rosnącym na mieniu wiejskim w Antoniowie. Należałoby 

wyjaśnić jakim prawem  leśniczy tego dokonał.  

P. Czernikowski ponadto zwrócił uwagę na sprawę zjazdu z drogi wojewódzkiej koło 

jego posesji. Mieszkańcy korzystają z tej drogi mimo, że zjazd leży na działce 

będącej jego własnością. Sprawę tę dwukrotnie zgłaszał do Wójta Gminy jednak nic  

w temacie rozgraniczenia  działki nie zrobiono.   Powiedział, że można w tej sprawie 

dojść do porozumienia lecz brak jest tu woli ze strony gminy.  

Inspektor ds. rolnictwa, ochrony przyrody i ochrony przeciwpożarowej Jacek 

Dudek powiedział, że po zgłoszeniu przez sołtysa wsi  kwestii wyznaczenia drzew do 

przecinki w Antoniowie przez leśniczego przeprowadzono rozmowę z Nadleśniczym 

Nadleśnictwa Gościeradów, który w konsekwencji podjął decyzję o wstrzymaniu 

sprawy przecinki drzew.   

Skarbnik Gminy Anna Szeliga odnośnie środków sołectwa Antoniów 

wyjaśniła, że sołectwa nie posiadają odrębnych, swoich kont bankowych. Od wielu 

już lat sołectwa nie mają własnych środków. 

Sołtys sołectwa Radomyśl nad Sanem Tadeusz Jędrzejewski powiedział, że 

wiadomym jest, iż środki z każdego sołectwa wpływają do wspólnego budżetu 

gminy, z którego są finansowane  inwestycje w sołectwie, skąd pochodzą wpływy. 

Zadania są realizowane w  danym roku lub następnym.   

Następnie zabrała głos Sołtys wsi Witkowice Natalia Witas, która nawiązując 

do przedstawionego sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność  

pożytku publicznego za 2013r. podziękowała za wsparcie działalności lokalnego 

Związku Emerytów i Rencistów, w szczególności dofinansowania wyjazdu członków 

koła. Sołtys odniosła się jeszcze do funduszu sołeckiego. Powiedziała, że fundusz jest 

korzystny i potrzebny, ale zbyt późno sołectwa mogą korzystać ze środków na 

realizację zaplanowanych zadań i nie mogą ich w 100 % wykorzystać. W tym 

zakresie wskazana byłaby poprawa sytuacji. 

P. Stanisław Czernikowski powrócił jeszcze do sprawy drogi położonej koło 

jego posesji, na działce będącej jego własnością.  Powiedział, że gmina musi tę 

sprawę uregulować. Jak dotąd drogą jeżdżą  sąsiedzi i inni mieszkańcy, korzystając z 

jego „gościnności”. Ale to może się zmienić. Drogę należy udrożnić.  

Radny Stanisław Kosiński powiedział, że w naszej gminie nie widać efektów 

działań władzy. W innych gminach, podał tu przykład gminy Jarocin, mimo 

mniejszych dochodów, realizuje się dużo więcej inwestycji finansowanych ze 

środków unijnych.  Skoro tam jest to możliwe, dlaczego w Radomyślu nie. W naszej 

gminie sytuacja w tym zakresie jest fatalna. Odniósł się jeszcze do sprawy budowy 

chodnika w Chwałowicach. Powiedział, że z pozyskanych przez niego informacji z 

Urzędu Marszałkowskiego sprawa mogłaby ruszyć gdyby gmina wyłożyła środki na 

ten cel. Jednak gmina nie ma zamiaru dofinansować zadania.  Nadmienił jeszcze o 

nie złożeniu przez gminę wniosków na remont dróg przeciwpowodziowych ze 

środków na usuwanie skutków powodzi. Można było pozyskać bardzo duże środki na 

ten cel. Poruszył jeszcze kwestię budowy zbiornika w Rzeczycy Długiej. Jego 
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zdaniem zbiornik, po roztopach przy wysokim  stanie wody, może być przyczyną 

podtapiania miejscowości.  

Sołtys wsi Rzeczyca Długa Zofia Stec nie zgodziła się ze stwierdzeniem 

radnego Kosińskiego, który wyraził zdanie, że zbiornik będzie zagrożeniem dla 

mieszkańców. Powiedziała, że nie należy obawiać się budowy zbiornika. Zbiornik 

będzie korzystną inwestycją dla Rzeczycy Długiej. Będzie pełnił funkcję  retencyjną, 

przyjmując wodę napływającą z lasu. Nadmieniła, że w tym samym miejscu 

wcześniej istniały duże stawy, które nie stwarzały żadnego zagrożenia.  

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska odniosła się do zarzutów radnego 

Kosińskiego w kwestii nie złożenia wniosków o remont dróg przeciwpowodziowych. 

Oznajmiła, że nieprawdą jest, iż gmina nie składa wniosków do tego porgramu i nie 

remontuje dróg.  Do 2013 roku wyremontowano sporo odcinków prawie i wyłącznie 

w Chwałowicach. Teraz przyszła kolej na drogi w innych miejscowościach. 

Powiedziała, że w tym roku z programu na usuwanie skutków powodzi będzie 

remontowana droga w Woli Rzeczyckiej, która w 2010 r. została zalana. Protokół 

szkód powodziowych na terenie gminy z 2010 r. zawierał szacowane koszty szkód. 

To nie znaczy, że gmina otrzyma je w całości. Corocznie gmina składa wniosek na 

konkretną jedną drogę lub dwie i otrzymuje środki w granicach 90-100 tys. zł.    

Radna Marzena Garbacz poruszyła problem drogi gminnej w Dąbrowie 

Rzeczyckiej. Poinformowała, że mieszkaniec tej miejscowości zakupił działkę 

budowlaną, otrzymał warunki pod zabudowę i obecnie realizuje budowę. Jednak ma 

problem z dojazdem ponieważ droga gminna, którą się porusza ciężkim sprzętem jest 

wąska co utrudnia przejazd dużymi, szerokimi pojazdami. Nadmieniła, że pod drogą 

przebiega linia gazowa i elektryczna. Ponadto przebiega przez prywatną działkę  

innego mieszkańca, który z grzeczności godzi się na przejazd.  Nie mniej droga jest 

zagrodzona. Mimo to transport jest prowadzony, a droga i ogrodzenia mieszkańców 

przez to niszczeją. Radna stwierdziła, że gmina nie interesuje się tym problemem, 

mimo interwencji. Powiedziała, że  gmina powinna się zająć tą sprawą, skoro wydała 

warunki dla tego mieszkańca, poprzez ograniczenie tonażu drogi lub zapewnienie dla 

tego mieszkańca innego dojazdu.  

Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec 

poinformowała, że gmina wystosowała pisma do mieszkańców, którzy mieszkają 

koło tej drogi z prośbą o wskazanie, kto dokonała zagrodzenia drogi. Jednak nie było 

odzewu. Pisma pozostały bez odpowiedzi.  

Radna Marzena Garbacz powiedziała, że gmina jest w posiadaniu map i 

wykazu kto jest właścicielem działki przez którą przebiega droga w miejscu w 

którym została zagrodzona. Więc wiadomym jest, że to właściciel działki zagrodził 

drogę, bo tylko on miał takie prawo. Niedorzecznym było więc kierowanie pism z 

pytaniem z urzędu kto tego dokonał. Stąd brak reakcji na pisma. Mimo wielu 

interwencji gmina nic w tym temacie nie poczyniła. 

P. Stanisław Czernikowski  wyraził zdanie, że gmina jest obojętna na problemy 

mieszkańców,  nie interesuje się wieloma sprawami mimo ich zgłaszania. 

Przypomniał problem drogi leżącej koło jego posesji w Antoniowie. Tę sprawę 

można by rozwiązać, ale brak jest zainteresowania ze strony Wójta Gminy.  
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Radny Bolesław Puka poruszył problem wywożonych i składowanych obok 

drogi wojewódzkiej w Żabnie zrębek z budowanej  plantacji. Materiał miał być 

składowany prze krótki czas, tymczasem trwa to już dłuższy okres. Zabrane zrębki 

zastępują nowe składy. Należałoby obciążyć tę firmę opłatami za korzystanie z tego 

terenu. Mieszkańcy wyrażają krytyczne uwagi, ponieważ zbliża się okres wiosenny i 

świąteczny i wpływa to na estetykę otoczenia.  Ponadto niszczona jest droga przez,  

którą odbywa się transport. Zwrócił się z prośbą o zajęcie się tą sprawą. 

Radny Stanisław Kosiński powiedział, że uzyskał informację z urzędu 

marszałkowskiego wg której była umowa między gminą a PZDW dotycząca 

partycypowania w kosztach chodnika w proporcji 50 % na 50 %. Jednak gmina na 

ten cel nie przeznacza środków, dlatego też inwestycja nie jest realizowana. 

Nadmienił także, iż na remont dróg przeciwpowodziowych można było uzyskać 

więcej funduszy i poprawić większą ilość dróg. Była możliwość złożenia większej 

ilości wniosków ale gmina, nie interesując się poprawą stanu dróg, tego nie zrobiła. 

Radny powiedział, że na terenie gminy, głównie w części północnej,  nie widać 

żadnego postępu w realizacji zadań. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że nie można zgodzić się  ze 

stwierdzeniem, iż na terenie gminy nic się nie realizuje. Systematycznie, w miarę 

możliwości finansowych, coś się wykonuje. Oczywiście są jeszcze inne potrzeby, ale 

trzeba też spojrzeć pozytywnie na to co dotychczas zostało zrealizowane. Tych 

inwestycji zazdroszczą nam inne gminy. Dotychczasowy dorobek inwestycyjny 

należy docenić.   

 

Podczas  sesji zgłoszono następujące wnioski: 

Wniosek zgłoszony przez radnego Jacka Pamułę: 

1. „Wybudować punkt świetlny naprzeciw posesji Pana Wilkosza Wojciecha, zam. 

Rzeczyca Okrągła 111. W celu zrealizowania w/w należałoby podwiesić kabel wraz z 

wybudowaniem linii (2 słupy i ok. 80 mb linii).” 

 

Wnioski zgłoszone przez radnych: Małgorzatę Krawiec i Jana Ziemniaka: 

2. „ Mieszkańcy Wola Rzeczycka – Turki nie mogą korzystać z usług transportowych 

z uwagi na brak dojazdu dużym samochodem (ciężarowy, autobus). Obecnie 

istniejące drogi umożliwiają tylko dojazd samochodem osobowym lub małym 

ciężarowym. W związku z tym wnioskuję o zaplanowanie i wykonanie drogi 

dojazdowej w linii prostej od Wola Rzeczycka – Szkoła do obecnie istniejącej drogi 

asfaltowej na Turkach. Istnieje potrzeba wybudowania drogi z uwagi na dostawy 

materiałów budowlanych dla inwestorów.” 

3. „Remont generalny szatni LZS na boisku w Woli Rzeczyckiej.” 

 

Wnioski zgłoszone przez radnego Bolesława Pukę: 

4. „Proszę o pomoc w zlikwidowaniu pryzmy zrąbek, które składowane są obok 

drogi wojewódzkiej w Żabnie. Ze względu na  nadchodzący okres wiosenny i 

świąteczny proszę o pilną interwencję w/w sprawie.  

Równocześnie proszę o pomoc w naprawie odcinka drogi o długości ok. 200 m 

zniszczonej przez wykonawcę plantacji borówki amerykańskiej.” 
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5. „ Proszę o wyjaśnienie, dlaczego ograniczone zostały fundusze dla LZS Żabno w 

2014r. do kwoty 18 tys. zł,  natomiast inny klub sportowy grający w tej samej klasie 

otrzymał kwotę 22 tys. zł. W/w sprawie krytyczne uwagi zgłaszają mi działacze LZS 

Żabno.” 

 

Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 

6. „ Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach  - 3 km.” 

7. „ Odbudowa drogi wojewódzkiej w Chwałowicach – 900m.” 

8. „ Budowa drogi Chwałowice – Łążek”. 

9. „Budowa drogi przeciwpowodziowej Chwałowice - Popowice od cegielni do Pana 

Szeligi – 1000m.” 

10. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od Pana Zbydniowskiego  do wału – 

500m.” 

11. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w stronę wału w Chwałowicach 

– 700m.” 

12. „ Dokończenie drogi przeciwpowodziowej koło stadionu - 400m.” 

13. „Budowa drogi przez wieś w Chwałowicach   - 1600m” 

14. „Budowa drogi koło Pana Hajduka”. 

15. „ Budowa drogi na Grudzy – 300m.” 

16. „Odbudowa drogi Chwałowice – Witkowice – 1600m.” 

17. „Budowa oświetlenia w Chwałowicach.” 

18. „Oczyszczenie jeziora w Chwałowicach”. 

 

Ad. IX. Godz. 1230 

Na tym zakończono obrady XXXIII sesji Rady Gminy. 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 


